

國立中山大學材料與光電科學學系

NSYSU Materials and Optoelectrical Science

_____學年度第_____學期研究生指導教授同意書

_____Semester of_____ Academic Year Graduate Advisor Agreement

學生姓名 Student Name	☐ 本國生 Native Student ☐ 外籍生 Foreign Student ☐ 僑生 Overseas Chinese Student ☐ 港澳生 Hong Kong/Macao Student ☐ 陸生 Mainland Chinese Student
學號 (應考證號碼) Student ID Number	
班別 Degree Level	☐ 碩士班 Masters Student ☐ 前瞻應用材料碩士班 Prospective MS ☐ 博士班 PhD Student ☐ 雙聯 Dual Degree Student 學校名稱 School Program _____ ☐ 甄試入學 Screening Test ☐ 考試入學 Written Test ☐ 大學逕讀博 Bachelor Direct Admission to PhD ☐ 碩士逕讀博 Master Direct Admission to PhD ☐ 正取 Admitted ☐ 備取 Waiting List ☐ 在職生 Full-Time Employment ☐ 提前入學 Early Admission
畢業學校/科系 School Graduated From / Department	
聯絡資訊 手機/信箱 Contact Number / Email	
指導教授簽名 Advisor Signature	Y 年 M 月 D 日
系所主管簽章 Department Chair's Signature	Y 年 M 月 D 日

註一：甄試入學之同學，請確定指導教授後，填寫「碩士班指導教授同意書」須先送至系辦蓋章，再請指導教授簽章後，繳交至系辦，俟主任簽認後才完成程序。

Note 1: For students enrolled through the screening test, please confirm your advisor and fill out this form before sending it to the department office for stamping. The advisor must then sign and submit it to the department office for signature by the Department Chair.

註二：筆試入學之同學，將「碩士班指導教授同意書」經指導教授簽章後，繳交至系辦，俟主任簽認後才完成程序。

Note 2: Students who are enrolled through the written test should submit this form to the Department Office after it has been signed and stamped by the advisor. Then, submit it to the department office for approval and signature by the Department Chair.

註三：依106學年度第2次系務會議決議：「學期當中，若本系教師欲加收碩士班研究生，而其指導研究生人數超過本系之規定時，須送研究委員會審議」。

Note 3: According to the resolution of the second departmental meeting of the 2017 academic year: "During the semester, if a faculty member's number of advised students exceeds department rules, additional cases must be sent to the research committee for deliberation."

系辦收訖章 (Receipt stamp) :